

专项信用报告服务指南

一、专项信用报告申请

1. 登录“信用中国（西藏拉萨）”官方网站（<https://fgw.lasa.gov.cn/CreditLsExtranetWeb/>），首页找到“专项信用报告”按钮，如图所示：



2. 信用信息报告页面浏览“公共信用报告（无违法违规记录证明）”的报告申请流程，点击“现在办理”，自动跳转至“信用中国（西藏拉萨）”登录

页面，如下图所示：

The screenshot shows the 'Report Application Process' (报告申请流程) page. At the top is a navigation bar with links for Home, Credit Dynamic, Policy and Regulation, Credit Announcement, Credit Service, Personal Credit, and Joint Award. The main content area contains text explaining the process of applying for a special credit report (无违法违规证明专用版) and provides links to a template and a user manual. Below the text is a five-step flowchart: 1. Authentication and Login (认证登录), 2. Select Special Credit Report (点选专项信用报告), 3. Click 'Now Processing' (点击“现在办理”), 4. Select Time Range (选择时间范围), and 5. Query and Download Report (查询下载报告). Each step includes a brief description of the required actions. At the bottom of the flowchart are buttons for 'Now Processing' and 'Common Questions and Explanations'.

The screenshot shows the 'Corporate Login' (法人登录) page. It features a navigation bar identical to the previous page. The main content area has a '法人登录' (Corporate Login) button and a '个人登录' (Personal Login) button. Below these are input fields for 'Please enter username/Unified Social Credit Code', 'Please enter password', and 'Please enter right-side verification code'. There are also checkboxes for 'I have read and agree to the User Agreement and Privacy Policy' and 'Remember password'. A '忘记密码?' (Forgot password?) link is present. At the bottom is an '立即登录' (Log In Immediately) button and a link for 'No account, please click registration'.

3. 如果没有账号的情况进行法人相关的信息注册。



进行相关的信息注册，注册成功之后进行专项信用报告的申请。

4. 用户登录成功后跳转至生成报告页面，选择“时间范围”（近3年、近2年、近1年），点击“生成报告”按钮，即可申请报告，如图所示



二、专项信用报告查询下载

1. 登录“信用中国（西藏拉萨）”网站（<https://fgw.lasa.gov.cn/CreditLsExtranetWeb/>），点击网站右上角用户中心找到信用服务，查询下载企业无违法违规的信用报告。